

## 港九街坊婦女會孫方中書院

### H.K. & Kln. Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College

4643 Tai Po Road, Tai Po Kau, Tai Po, N.T.

Tel: 26567123 Fax: 26546886 E-mail: info@sunfc.edu.hk

新界大埔公路大埔滘段 4643 號 Website: http://www.sunfc.edu.hk

19-20 School Circular No.30

29th June, 2020

Dear Parents/ Guardians,

#### <u>Class-streaming arrangement,</u> <u>Purchase of Summer Holiday Exercise Books and Textbooks for the Next School Year</u>

- 1. Summer holiday homework has been assigned to students for self-study at home during the holiday (please refer to Annex 1). T. H. Lee Book Co. Ltd. will set up a counter at our College from 9:00a.m. to 1:00 p.m. on 21st July, 2020 (Tuesday) so that S1 to S3 students can purchase summer holiday exercise books (please refer to Annex 2). Alternatively, you can make purchases at any other bookstores.
- 2. Booklists for students promoting to S2 to S6 will be distributed on 24<sup>th</sup> July, 2020 (Friday). If you would like to place an advance order, you are required to fill in the online order form according to the scheduled dates below. The textbooks you ordered from T. H. Lee Book Co. Ltd. will be distributed on the dates specified. Alternatively, you may purchase textbooks at any other bookstores.

| Form                 | Online ordering dates    | Date of book distribution | Venue      |
|----------------------|--------------------------|---------------------------|------------|
| Promoting to S2 & S3 | 24/7 (Fri) to 31/7 (Fri) | 2/9 (Wed)                 | Our school |
| Promoting to S4      | 7/8 (Fri) to 12/8(Wed)   | 2/9 (Wed)                 | Our school |
| Promoting to S5      | 24/7 (Fri) to 31/7 (Fri) | 27/8 (Thu)                | Our school |
|                      |                          | (Summer tutorial period)  |            |
| Promoting to S6      | 24/7 (Fri) to 31/7 (Fri) | 27/8 (Thu)                | Our school |
|                      |                          | (Summer tutorial period)  |            |

3. On 7<sup>th</sup> August, 2020 (Friday), the class-streaming arrangement and elective allocation results of upcoming S4 will be posted on our school website. For upcoming S2 to S6 students, the class-streaming arrangement will be disclosed on 17<sup>th</sup> August, 2020 (Monday).

Please complete and return the attached reply slip to the class teachers on  $30^{th}$  June, 2020 (Tuesday). Thank you for your kind attention.

Yours faithfully,

S.K. Ng Principal



# 港九街坊婦女會孫方中書院

## H.K. & Kln. Kaifong Women's Association Sun Fong Chung College

4643 Tai Po Road, Tai Po Kau, Tai Po, N.T.

新界大埔公路大埔滘段 4643 號

Tel: 26567123

Fax: 26546886

E-mail: info@sunfc.edu.hk

Website: http://www.sunfc.edu.hk

19-20 第三十號通告

敬啟者:

### 下學年編班結果、訂購暑期作業及下學年教科書

- 一.為讓同學於暑假期間在家自學、鞏固學業及學習,本校教師特為各級同學準備各項暑期 課業(詳見附件一)。教科書供應商天利行將於七月二十一日(星期二)上午九時至下 午一時正到校設攤位,方便中一至中三同學購買暑期作業(詳見附件二)。各位家長可 於當天著 貴子弟帶同有關款項回校購買有關作業,亦可自行到其他書局購買。
- 二.升中二至中六的書單及網上訂購資料將在七月二十四日(星期五)結業禮當天派發。如 有意向天利行訂購書籍者,可按以下時時間填妥網上訂購表格,教科書供應商將按時安 排派發書籍。各位家長亦可自行到其他書局購買。

| 年級      | 網上訂書日期             | 取書日期     | 地點 |
|---------|--------------------|----------|----|
| 升中二、升中三 | 24/7 (五)至 31/7 (五) | 2/9 (三)  | 本校 |
| 升中四     | 7/8 (五) 至 12/8(三)  | 2/9 (三)  | 本校 |
| 升中五     | 24/7 (五)至 31/7 (五) | 27/8 (四) | 本校 |
|         |                    | (暑期補課日)  |    |
| 升中六     | 24/7 (五)至 31/7 (五) | 27/8 (四) | 本校 |
|         |                    | (暑期補課日)  |    |

三.升中四的編班及選修科結果將於 7/8 (五) 於學校網頁公布。升中二、升中三、升中五及升中六的編班結果則會於 17/8 (一) 於學校網頁公布。

請各位家長填妥下列回條,並著 貴子弟於六月三十日(星期二)交回班主任。

此致 各位家長

校長

吳少祺謹啟

二零二零年六月二十九日

| June, | 2020 |
|-------|------|
|       |      |

# 回條 Reply Slip

敬覆者:

Dear Principal,

貴校二零二零年六月二十九日第三十號通告有關「下學年編班結果、訂購暑期作業及下 學年教科書」事宜,業已知悉。

I have been clearly informed about the matters listed in School Circular No.30 "Class-streaming arrangement, Purchase of Summer Holiday Exercise Books and Textbooks for the Next School Year".

此覆

港九街坊婦女會孫方中書院吳少祺校長

| 家長簽署                          |   |   |   |
|-------------------------------|---|---|---|
| Signature of Parent/ Guardian | : |   |   |
| 家長姓名                          |   |   |   |
| Name of Parent/ Guardian      | : |   |   |
| 學生姓名                          |   |   |   |
| Name of Student               | : |   |   |
| 班別及班號                         |   |   |   |
| Class and Class Number        | : | ( | ) |

二零二零年六月\_\_\_\_日